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У наредна три кола фудбалери бањалучког Борца одиграће три изузетно тешке
утакмице које умногоме могу да одреде чак и коначан пласман на крају сезоне. Први од
та три дуела игра се већ сутра (17 часова) на Градском стадиону, гдје ће "црвено-плави"
дочекати старог спортског ривала, екипу сарајевског Жељезничара. Тим поводом данас
је у Трофејној сали одржана прес-конференција, на којој су се присутнима обратили
шеф стручног штаба Слободан Старчевић и повратник у редове Борца Дарко Малетић.

  

      - У госте нам долази Жељезничар, који је у посљедње вријеме својим
резултатима скренуо пажњу на себе како у БиХ, тако и у региону. То нама
представља додатну обавезу да пружимо максимум против таквог ривала и
захваљујући нашем неспорном квалитету искористимо неке њихове слабости којих
свакако има. Сви играчи су спремни за овај дерби и надам се да ћемо уз сјајан
амбијент на трибинама прославити побједу  – истакао је шеф струке Борца
Слободан Старчевић.

  

Дарко Малетић, зимско појачање Борца, познат је као фудбалер који једним потезом
може да ријеши питање побједника. Посебно се памти његов гол против Жељезничара у
новембру 2010. године, који је Борцу осигурао јесењу титулу.

  

- Свјесни смо какав нас ривал сутра чека јер је Жељезничар сам по себи велики
мотив. Једини проблем може да нам представља терен који је у јако лошем стању.
Искрено се надам да ће дерби протећи у најбољем реду и да ћемо заједно са нашим
навијачима побједу прославити како доликује  – рекао је Дарко Малетић.
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